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Formand: Jaap Boes 

 

 
Forældre: Jesper Hansen, Jaap Boes, Maja Kyndi, Merete Hattesen, Steen Jensen, 

Åse Rasmussen 

 
Skolen: Stefan Frøkjær-Jensen, Margrethe Christensen, Birgitte Sand,  

 

Afbud.: JH, SN 

 

Skolebestyrelsen  
Dagsorden 

 
Dato: 19.8.2015 kl. 19.00 

Sted: Lærerværelset Roslev Skole 
 

 

1. Efterretningssager: 
a) Formanden 

Sofie Nielsen ( supl. ) har meddelt, at hun gerne vil udtræde af bestyrelsen. 

            3.supl. indkaldes 

            Uddeling af hæfter fra skole og forældre. 

b) Pædagogisk møde 

Der har ikke været afholdt møde. 

c) Elevrådet (det store) 

Der er ikke valgt elevråd endnu. 

d) Elevsager 

Orientering  

e) Meddelelser fra skolen 

 

 

2. Skoleårets start 

a. Forløbet 
I uge 27 og 32, har personalet planlagt det nye skoleår. 

Vi er kommet godt i gang med det nye skoleår.  

De nye elever er faldet godt til. 

b. Skolereform 
1 dag i uge 32 var alle lærerne i Skive kommune på kursus i TEACH 1 dag 
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3. Personalesituationen 

a. Status på hvem er ansat og hvem er på orlov 
Vi har ansat Rikke som sekretær indtil videre. 

Der er ansat en ny pædagog i SFO. 

Der er en pædagogstuderende. 

3 lærere på orlov i år. 

 

4. Skolebestyrelsens deltagelse i forældremøder 

a. Hvem deltager og hvad siger vi. 
24.08 9. kl ÅR  

31.08 8.kl. SJ  

02.09 7.kl. MH 

16.09 4.-6.kl. JH 

23.09 0.-3.kl MK 

SF laver et oplæg til skolebestyrelsen. 

 

5. Status biologilokalet 
Der er gang i renoveringen af biologilokalet. 

 

6. Samarbejde imellem Skole og Hjem 

a. Der uddeles et hæfte fra Skole og samfund vi orienterer os i. 
Hæftes læses til næste gang og drøftes på mødet. 

 

7. Samarbejdet med Idrætsklubberne 

a. Status på de aftaler der er lavet 
Der har været afholdt et godt møde med klubberne. 

 

8. Økonomi 
SF orienterede  

 

9. Eventuelt 
Næste møde: 07.10, 10.11 og 15.12  

 

Punkter til næste møde: frokostbussen, rygepolitik, samarbejde mellem skole og hjem. 

 
 

Med venlig hilsen  

Jaap og Stefan 

 


